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2018 YILI TEMMUZ AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 

Odamızca Düzenlenen Toplantılar/Eğitimler 
 
İhracatta Devlet Teşvikleri 
 

     

 
Ekonomi Bakanlığı’nın “E-Ticaret Sitelerine Üyelik Desteği” kapsamında Odamız tarafından 
hazırlanan “E-Ticaret Projemiz” Bakanlık desteği almaya hak kazanmıştır. Proje sürecinde yer alan 
firmalara 13 Temmuz 2018 tarihinde Kocaeli Sanayi Odası, İzmit Merkez Binası, Konferans 
Salonu’nda dijitalleşen dünyaya açılan kapılarda firmalara verilecek teşviklerin anlatıldığı 
“İhracatta Devlet Teşvikleri” konulu eğitim düzenlendi. 
 
Hukuki Uyuşmazlıkların Çözümünde Arabuluculuk Yöntemi 
 

20 Temmuz 2018 tarihinde İlke 
Arabuluculuk ve Çözüm Merkezi 
işbirliği ile “Hukuki 
Uyuşmazlıkların Çözümünde 
Arabuluculuk Yöntemi" konulu 
bilgilendirme toplantısı 
düzenlenmiştir.  
 
Söz konusu seminerde, uzun 
mahkeme süreçlerine ve hak 
kayıplarına maruz kalan ihtilaf 
halindeki tarafların haklarına 

daha kısa sürede ve dostane bir şekilde çözüm bulabilmeleri konusunda bilgilendirme yapılarak 
toplantının ardından her bir katılımcının soruları yanıtlandı. 
 
Sektörel Performans Değrelendirme Organizasyonu 
 

9 Temmuz 2018 tarihinde organizasyon partneri Price Waterhouse Coopers firması ile 2018 
yılında gerçekleştirlecek olan Sektörel Performans Değerlendirme Organizasyonu ön 
değerlendirme toplantısı düzenlenmiştir. 
 
2018 yılında gerçekleşecek olan etkinlik kapsamında  Garanti Bankası ile sponsorluk görüşmesi 
gerçekleştirilmiştir. 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 
Uluslararası İlişkilere Yönelik Çalışmalar  
 
Odamız 2018 uluslararası takvimi kapsamında, yaklaşan etkinlik/fuar duyurularının Odamız 

üyelerine ve gerekli kontaklara gönderilmesi, gerekli duyurularının yapılması sağlanmıştır. 

 

31 Ekim – 1 Kasım 2018 tarihlerinde gerçekleştirilecek Match4Industry etkinliğinin tanıtılması ve 

katılımın arttırılması doğrultusunda İstanbul’daki ülke Başkonsoloslukları ziyaret edilmiş, bununla 

ilgili çalışmalar yapılmıştır.  

 

10 Temmuz 2018 tarihinde, Avusturya’nın İstanbul Başkonsolosluğu Ticaret Ataşesi Odamızı 

ziyaret etmiş olup, ziyaretin gerekli hazırlıkları yapılmıştır. 

 

25 Temmuz 2018 tarihinde, Rusya’nın İstanbul Başkonsolosluğu Ticaret Ataşesi Odamızı ziyaret 

etmiş olup, ziyaretin gerekli hazırlıkları yapılmıştır. 

 

30 Temmuz 2018 tarihinde, Alman-Türk Ticaret ve Sanayi Odası yetkilileri Odamızı ziyaret etmiş 

olup, kendileriyle, Odamız işbirliğiyle, Ekim ayında, Odamızda yapmayı planladıkları Almanya 

Saarbrücken tanıtımı etkinliği ve Match4Industry etkinliği konularında görüşülmüştür. 

 

 

ARAŞTIRMA ÇALIŞMALARI 
 

Odamızca Hazırlanan Görüşler  
 
04 Temmuz 2018 tarihinde "Kocaeli Vergi Gelirleri, Güney Otoyolu Projesi, Yük Taşımacılığına 

Yönelik Yeni Demiryolu Hatları için Öneriler, Liman ve OSB’lere Kılçık Hatlarla Demiryolu 

Bağlantılarının Yapılması, Cengiz Topel Havaalanı, Nitelikli Mesleki Eğitim ve İstihdam Sorunları 

ve Çözüm Stratejileri Projesi" konularındaki Oda görüşlerimiz T.C. Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan’a dosya olarak sunulmuştur. 

 

16 Temmuz 2018 tarihinde “Kocaeli Sanayi Gelişimine İlişkin Genel Bilgiler, Sanayi Odaları 

Bünyesinde Ticaret Sicillerinin Kurulması, Teşvik Sistemi, Oda Gelirlerinin Artırılmasında; Rehine 

Konu Makine-Teçhizatın Tescil Edilmesi ve Gümrüklerde Yaşanan Bürokratik Sorunlar ve 

Bekleme Süreleri” konularındaki Oda görüşlerimiz T.C. Ticaret Bakanı Sayın Ruhsar Pekcan’a 

dosya olarak sunulmuştur. 

 

23 Temmuz 2018 tarihinde “TOBB Çevre ve Atık Meclisi’nin Kurulması” konusundaki Oda 

görüşümüz TOBB’a iletilmiştir. 

 

23 Temmuz 2018 tarihinde “İş Sağlığı ve Güvenliği Bilgi Yönetim Sistemi” ile ilgili Oda görüşümüz 

İş Sağlığı ve Güvenliği Genel Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

 

31 Temmuz 2018 tarihinde "Kocaeli Vergi Gelirleri, Güney Otoyolu Projesi, Yük Taşımacılığına 

Yönelik Yeni Demiryolu Hatları için Öneriler, Liman ve OSB’lere Kılçık Hatlarla Demiryolu  
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ARAŞTIRMA ÇALIŞMALARI 
 

Bağlantılarının Yapılması, Cengiz Topel Havaalanı, Nitelikli Mesleki Eğitim ve İstihdam Sorunları 

ve Çözüm Stratejileri Projesi" konularındaki Oda görüşlerimiz Kocaeli Milletvekili Sayın Saffet 

Sancaklı’ya dosya olarak sunulmuştur. 

 
Odamızca Hazırlanan Yayınlar ve Raporlar 
 

 Temmuz  ayı Odavizyon dergisi 
 

 Kocaeli İmalat Sanayinde Aylık Gelişme Raporu 
 
 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 
 
Temmuz ayında Yönetim Kurulu Başkanımızın  katılmış olduğu toplantılar;  
 

 12 Temmuz 2018 İKV Yönetim Kurulu Toplantısı. 
 

 13 Temmuz 2018 Gebze Teknik Üniversitesi Mezuniyet Töreni. 
 

 18 Temmuz 2018 Bizimköy Yönetim Kurulu Toplantısı. 
 

 18 Temmuz 2018 Kocaeli Valiliği İl İstihdam Kurulu Toplantısı. 
 

 26 Temmuz 2018 TOBB Yönetim Kurulu Toplantısı. 
 

 30 Temmuz 2018 İKV Genel Kurul Toplantısı. 
 

 
Temmuz ayında Oda Personelinin katılmış olduğu toplantılar;  
 

 6 Temmuz tarihinde Kocaeli Çevre ve Şehircilik Müdürlüğü tarafından yapılan “İmar Barışı 
Toplantısı”na Odamız Çevre Uzmanı  katıldı. 

 

 18 Temmuz tarihinde “Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi”nin plaket törenine 
Odamız Çevre Uzmanı  katıldı. 
 

 18 Temmuz tarihinde Bizimköy Yönetim Kurulu Toplantısı’na Odamız Genel Sekreteri 
katıldı. 
 

 18 Temmuz tarihinde Kocaeli Valiliği İl İstihdam Kurulu Toplantısı’na Odamız Genel 
Sekreteri katıldı. 

 

 24 Temmuz tarihinde “Model Okul” projesi kapsamında Koç Holding ile birlikte Özel 
Kocaeli Ticaret Odası Arslanbey OSB Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ve Güzeller OSB 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ziyaretine Odamız Çevre Uzmanı  katıldı. 
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 
 

 31 Temmuz tarihinde “Kimya Sektör Raporu” çalışmaları kapsamında İstanbul’da Türkiye 
Kimya Sanayicileri Derneği ve Maltepe Üniversitesi  ziyaretine Odamız Çevre Uzmanı  
katıldı. 
 

 Kocaeli Büyükşehir Belediyesi tarafından yürütülen ve KSO olarak ortak olduğumuz 
"Kocaeli Sera Gazı Envanteri ve İklim Değişikliği İnsiyatifi Projesi"nin 05 Temmuz ve 26 
Temmuz tarihlerinde gerçekleştirilen çalıştaylarına Odamız Çevre Uzmanı  katıldı. 

 
 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli Sanayi Odası Temmuz  ayı Meclis toplantısının konuğu  İSTEK Vakfı ve Yeditepe 
Üniversitesi Kurucu ve Onursal Başkanı Bedrettin DALAN’dı… 
 

 
 
Kocaeli Sanayi Odası Temmuz ayı Meclis toplantısı Hasan Tahsin Tuğrul Başkanlığında yapıldı. 

Toplantıya İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan, konuk 

konuşmacı olarak katıldı. 

 

Aylık faaliyet raporunun görüşülmesi maddesinde söz alan  Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan 

Zeytinoğlu; Ekonomideki yapısal reformlar kesintisiz sürdükçe, yatırım ortamını iyilileştirmek için 

gerekli hukuki düzenlemeler yapıldıkça 15 Temmuzun iş dünyasına olan olumsuz etkileri giderek 

kaybolacak. Yabancı sermayenin de katkısı ile üretim ve ihracat ekseninde güçlü bir Türkiye için 

seferber olmalıyız. Yeni kurulan hükümetten bir an önce yabancı sermayeli yatırımların ülkemize 

çekilmesi yönünde güçlü hamleler bekliyoruz.  Yatırımın çoğu Avrupa’dan geliyor, yüzümüzü 

tekrar AB’ye dönerek yatırımı çekmek için çaba sarf etmeliyiz. OHAL’in kalkması karşılığında 

Gümrük Birliği’nin güncellenmesi ve vize serbestisinin konuşulabilmesi için elimizde yeni imkanlar 

var dedi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Dünyada bir ticaret savaşı başladığını, ABD’nin kendisi ile ticarette açık verdiği ülkelere karşı 
gümrük oranlarını arttırarak, yeni vergiler koyduğunu,  ABD’nin Çin’den sonra en büyük dış ticaret 
açığını Avrupa Birliği’ne verdiğini belirtti.  
 
ABD’nin NATO zirvesinde Almanya’ya “doğalgazı Rusya’dan alma, bizden al” teklifi ile  Almanya 
Rusya’dan doğalgaz almaz ise buradaki arz fazlalığı nedeniyle ülkemizde doğalgaz indirimi 
olabileceğini vurgulayarak, ABD’nin Rusya ile yakınlaşması durumunda doğalgaz maliyetlerinin 
yükselebileceğini belirtti.  
 
Konuşmasının devamında ekonomik verilere değinerek, ihracat ve ithalat rakamları ile  ilimiz dış 
ticareti hakkında bilgi vererek, Haziran ayında otomotiv sanayinde ihracatın geçen yıla göre yüzde 
27 artarak zirveye oturduğunu, ancak döviz kurlarındaki artış nedeniyle  Ocak ayından bu yana en 
düşük ithalat artışının gerçekleştiğini belirtti. 
 
Mayıs ayı enflasyon verilerine değinerek,  TÜFE’nin yüzde 15,39 ile aylık yüzde  2,61 ÜFE’nin 
yüzde 23,71 ile aylık yüzde 3,03 ile daha hızlı artıyor olmasının enflasyon rakamlarında yükselişin 
devam edeceğine işaret ettiğini  belirtti. 
 
Ülkemizde üretimi bulunmayan bazı ürünlerin yer aldığı 1882 adet hammadde de gümrük 
vergilerinin sıfırlandığını, bu uygulama ile ihracatçılarımızın ham madde maliyetlerinin düşeceğini 
ve büyük rekabet avantajı elde edeceklerini belirtti. 
 
Reel efektif döviz kurunun Haziran ayında 77,10 ile tarihin en düşük seviyesinde olduğunu,  
dövizin değerli olmasının ihracat açısından değerli olduğunu ancak hızlı artışlar ve hızlı düşüşlerin 
sıkıntılı olabileceğini belirtti. 
 
Mayıs ayında yıllık cari açığın 57,6 milyar dolar ile ocak-mayıs döneminde 27,7 milyar dolar ile 
zirve yaptığını, önümüzdeki dönemde azalma olabileceğini belirtti.  
 
Nisan ayı işsizlik oranlarını yüzde 9,6 ile geçen yıla göre 0,9 puan azaldığını, 16,9’a gerileyen genç 
işsizlik oranının memnuniyet verici olduğunu belirtti. 
 
Bütçenin Haziran ayında 25,6 milyar TL açık verdiğini, Haziran ayında ÖTV’nin sabitlenmesi ile 
gelirler tarafından da bir gerileme olabildiğini belirtti.  
 
Sanayi üretim endeksinin mayıs ayında yüzde 6,4 arttığını, haziran ayı ihracatındaki daralma 
nedeniyle bir sonraki ay yıllık artış hızında gerileme beklediklerini ifade etti.  
 
İlimizdeki Ar-Ge merkezi sayısının bugün itibariyle 116, tasarım merkezi sayısının 10 olduğunu, 
Türkiye genelinde 931 Ar-Ge merkezi olduğunu, İstanbul’dan sonra ikinci sırada olduğumuzu 
belirtti.  
 
Türkiye’de imalat, ticaret, hizmet ve inşaat sektörlerini kapsayan ve en büyük 500 şirketini 
belirleyen Fortune 500 sonuçlarına göre ilk 100 içerisinde ilimizden 19 firmamız olduğunu, ilk 10 
içerisinde 5 firmamız olduğunu belirterek, İstanbul Sanayi Odası tarafından açıklanan en büyük 
ikinci 500 firma içerisinde de bu yıl ilimizden 56 firmanın yer aldığını belirtti. 
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Konuşmasının sonunda Odamızın haziran-temmuz faaliyetleri’ne özet olarak değinerek; Odamızın 
ortak satın alma faaliyetleri kapsamında bugüne kadar üyelerine 1 milyon 268 bin TL tutarında 
teşvikin geri ödeme başvurusu yapılması konusunda aracı olduklarını belirtti.  
 
Bedrettin Dalan; Dünya, tarım ekonomisinden sanayi ekonomisine geçince zenginleşti, 
demokrasi  sanayileşmenin  bir neticesidir…   
 
Meclis toplantısının sonunda söz alan Dalan; 
“Demokrasinin gelişi  sanayileşmeni bir 
neticesidir.  Batılılar sanayileşirken Osmanlı 
maalesef sanayileşmenin gerisinde kaldı.  
Çünkü özgür düşünce,  özgür eğitim Osmanlı 
da yoktu.  Son zamanlarında bu kervana 
katılmak istedi ama maalesef beceremedi, 
zaman yetmedi.  Onun için de Osmanlı 
batmak zorunda kaldı.   
 
Cumhuriyet ile beraber  Anadolu da Türk 
milleti büyük bir  atağa geçti.  Atatürk 
devrinde de  inanılmaz  bir şekilde sıfır noktasından başlayıp  büyük bir  sanayi hamlesi başladı.  
Bu sanayi hamlesi ile beraber 1938’li yıllara geldiğimizde  mucize mi deriz, ne dersek diyelim  
Türkiye Belçika ya savaş uçağı satar hale gelmişti. Ne oldu da o büyük hız kesildi. Çünkü bizim 
sanayileşmemizi batılılar istemediler. Çünkü bizim onların Pazarı olmamızı istediler. O yüzden 
pazarı kaçırmamak adına Osmanlı’nın son zamanında olduğu gibi  onlar üretsinler biz alalım,  
almak  için de onlardan borç alalım,  borç aldıkça da onlara bağımlı kalalım. Bu bir  kısır döngü  ve 
maalesef bu kısır döngü 1938 yılından bu yana devam ediyor.  
 
1946 yılından itibaren Türkiye’nin Milli Eğitimi maalesef yabancılara teslim edildi.  Türk-Amerikan 
anlaşması ile  Milli Eğitim Bakanlığı’nın  talim terbiye kurulunda kurulan 8 kişilik kurulun  dördü 
yabancılardan, dördü Türklerden  oluştu. Anlaşmazlık halinde de Amerikan Büyükelçisi son 
noktayı koyacak diye anlaşmaya madde kondu. O anlaşmayı 30-40 yıl aradım iki sene evvel 
buldum. Bu anlaşma neden çok önemli,  çok basit,  bu anlaşma ile beraber çok önemli bir şeyi 
kaybettik, kimlik kaybettirmek için Türk Dili Edebiyatı ve en önemlisi tarihi,  Atatürkçü tezin dışına 
çıkarıldı ve eğitim sisteminin temeli olan düşünmeye dayalı eğitim Türkiye’den yavaş yavaş 
kaldırıldı.  Ve ezberci bir eğitim sistemi ortaya konuldu Türk milletinin evlatları giderek çok bilgi 
sahibi,  ama bilgiyi kullanamaz hale getirildiler.  
 
Emin olun Türkiye’deki şu anda liseyi bitiren çocuklar genel bilgi dağarcığı yönünden Almanlardan 
çok daha iyi,  ama  gel kardeşim bu bilgiyi kullan dediğin zaman  maalesef kullanamıyor,  hem 
ezberci eğitim yapıldı,  hem de  okutulan tarih tezleri ile  Türk kimliği hemen hemen ortadan 
kaldırıldı.  Bu niçin yapıldı biliyor musunuz?  Anadolu insanını zekasından korkulduğu için . 
Dünyanın tümünü  hemen hemen dolaştım.  Dışarıda da 62 yılından itibaren yaşadım. Dünya 
insanları içinde en zeki insanlar nerede biliyor musunuz? Burada. 
 
Zekanın ne kadar mükemmel olduğunu emperyal  güçler de biliyorlar, bildikleri için de bu bu 
zekayı bastırmak istiyorlar. Türkiye’ yi savaşlarla yenemeyeceklerini  anladılar, anladıkları için de 
içeriden  kaleyi fethetmek istediler en iyi fetih yolu da  eğitim. 
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YÖK sistemimizde,  yüksek öğretim kurumlarımızda  İngilizce makale yazmadan  doktor, doçent, 
profesör olunmuyor.  Nereye yazacak mutlaka Amerika’daki saygın bir dergiye İngilizce makale 
yazacak. Nedir  o makale? O kişinin  seneler boyunca biriktirdiği bilginin özeti, yaptığı 
araştırmanın özeti. Üniversiteyi aradım dedim ki “makale yazmak yasak”,   ama efendim doçent 
olamayız, profesör olamayız.  Olmayın kardeşim,  ilk işiniz  makale yazmak değil, patent almak, 
patenti alınmayan hiçbir şeyin makalesini yazmayacaksınız.  Türkiye’de ilk defa bir üniversite  de 
patent alınmadan makale yazmak yasaklandı o da benim üniversitemde. Bakın  şaka 
söylemiyorum. Türkiye’nin en  yeni kurulan üniversitelerinden birisiyiz  22 senelik üniversiteyiz,  
220  tane patent çıkardık.  Öyle patentler ki sizin temin ederim gün gelecek Türkiye’yi kurtaracak 
bütün borçların ödeyecek patentler.  
 
1950-60’ lı yıllarda batılılar  bize iki tane müthiş planlamacı gönderdiler dünya çapında iki büyük  
planlamacı birisi  Kaldor öbürü de Timbergen.  Kaldor ve Timbergen her ikisi de o zamanlar 
sayfalar dolusu gazetelerde yer aldılar. Her ikisinin de tavsiyesi şu ; “aman  ha sakın 
sanayileşmeyin Avrupa’nın manavı, kasabı olun” bizim İstanbul basını da bunu bütün  Türkiye ye 
pompaladı. Oysa onlar da çok iyi biliyorlardı ki  kalkınma olmadan, hiçbir şey olmaz ama 
kalkınmanın olması reel sektörün olması da mutlaka ve mutlaka doğru eğitimden geçer.   
 
Bugün dünyada en iyi eğitim sistemi Finlandiya’da yapılıyor, oraya bizden de bir heyet gitmiş 
onların eğitim sistemini öğrenmeye, adamcağızlar demiş ki “neden geliyorsunuz biz sizden 
öğrendik”  acı ama gerçek.  Eğitim sisteminde, sanayisinin temelinde  aynı sistem  yatıyor 
“learning by doing”  okullar var, üniversiteler var. Öğrenciler  bir müddet  vaktini okulda geçiriyor, 
vaktinin  bir kısmı sanayi içerisinde geçiriyor. Alman bir arkadaşım var . Almanya’nın bir çok 
yerinde Üniversitesi var çok sayıda da öğrencisi var. Öğrencilerin parasını  sanayi  ödüyor ve o 
öğrenciler öğrencilik hayatları boyunca  sanayi ile okul arasında gidip geliyorlar. Geçenlerde bana 
geldiler böyle bir üniversite Türkiye’de kuralım dediler “ yapamazsın kardeşim, mevzuat müsait 
değil”  dedim. Onun için hiç olmazsa  çıraklık  eğitimini, sanayi ile öğretim kurulları arasında    
 
mutlaka gerçekleştirin. Burası sanayi olarak çok önemli bir bölge  bunun  öncülüğünü hiç olmazsa  
bir iki sanayi şirketinde  başlatırsanız , bu  Türkiye’ye ye yayılır  ve  zannediyorum ki  Türkiye’nin 
önünün açan  Sanayi Odası olursunuz. Sanayinin en fazla ihtiyacı olan şey yetişmiş ara eleman, 
yetişmiyorsa siz yetiştirin kardeşim. Zor bir şey  değil , büyük masraf değil yeter ki buna inanalım.  
 
Almanya’nın sadece  kimya sanayindeki ihracatı 390 milyar dolar .Türkiye’nin toplam ihracatı 160 
milyar dolar, bizim toplam  ihracatımızın iki katı. Biz yapamaz mıyız?  Emin olun fazlasını yaparız . 
Ama bütün mesele kaynaklarımızı nereye aktarıyoruz.  “Bir ekonomik tetikçinin  itirafı” diye bir 
kitabı tavsiye ederim. Türkçeye de tercüme oldu. Diyor ki; “kontrol etmek istediğimiz ülkelere  
gideriz. Onlara projeler götürürüz, borç veririz, ama asla sanayiye yatırım yaptırtmayız, paraları 
betona harcatırız, yola harcatırız, kanalizasyona harcatırız. Borçlanırlar, borçlanırlar geriye ödeme 
zamanı geldiği anda da  bize %100 tabi olurlar, ne istersek biz onlara yaptırırız” . Onun için 
sanayiye, üretime, araştırmaya harcanmayan, devasa binalar yaparak veya beton tesisler yaparak 
kalkınmak mümkün değil,  
 
Alman otoyollarında  tırlar arka arkaya gidiyor,  her birisi para dolu,  ihracatta senede 300-400 
milyar dolar  fazla veriyorlar, biz de her ay  5-6 milyar dolar  açık veriyoruz çünkü beton üretip 
para kazanmıyorlar,  fabrika üretip para kazanıyor.  Fabrikanın üretim yapması için de olmazsa 
olmaz şart teknoloji, evet bir yerden alıyoruz ama ondan sonra ilerlemesini kendimiz  yapmalıyız, 
kendi bilgimizi, know-how’umuzu oluşturmamız lazım.   
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İçerden ve dışarıdan  maalesef insan  beynimizin  kalitesini düşürmeye çalışıyorlar bunu 
düşürürken  de en fazla dikkat ettikleri şey  Türk kimliğini yok etmek.  Çünkü kimliksiz olduğun 
zaman, kişiliksiz olduğun zaman  otomatik olarak korkak olursun, oysaki emin olun dünya tarihini 
yazan millet Türk milletidir.    
 
Bizlerde  büyük bir kimlik saptırması ve güvensizlik var. Bunu yendiğimiz zaman hiç mesele 
kalmaz. Sadece bir tek Üniversite 22 yıl  içinde 220 patent geliştiriyor, böyle 10 tane üniversite 
yapılsın  ezbercilikten çıkılsın, güven verilsin,  Türkiye şu andaki darboğazı çoktan aşar hiç 
korkmayın.  Türklerin bileğini kimse bükemez  yeter ki kendimize inanalım. Bu konuda sanayici 
olan herkesi candan kutluyorum sizler bu ülkenin  temel taşı gerçek koruyucularısınız. Sınır 
bekleyen asker neyse, içerde bu imalatı yapan kişilerle aynısınız “ diyerek Meclis üyelerinin 
sorularını yanıtladı.  
 
Meslek Komitesi Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
2. Meslek Komitesi  (Et Süt Yem ve Su Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 Fındık üretimi Kocaeli’de az fakat Türkiye’de 500 bin ton ile 700 bin ton arasında 
gerçekleşmektedir. 500 bin ton altına düştüğünde fiyatların fırladığı belirtildi. Devlet fındık 
üretimi aşağıya düştüğünde alımdan vazgeçtiği yüksek olduğu zamanda fiyatı belirlediği 
ifade edildi. Devlet 2017 yılı fındık fiyatını 10.5 lira olarak belirlediği bu sene için fiyatın 
13.25 lira civarı olacağı belirtildi. Fakat serbest piyasada fiyatın ne olacağı belli 
olmamaktadır. Önerilerimiz; 

 Devlet fındık alımından vazgeçmeli ve serbest piyasa ekonomisi benimsenmeli 

 Çiftçi kayıt sistemine dahil olan üreticilerden zirai stopaj kesilerek fındık alınmaktadır. 
Maliyeye ve Sakarya Ticaret Borsası tarafından kesilen bu stopajın üreticiye 2 katı 
olarak iadesi sağlanmalıdır.     

 Çiftliklerin çatılarına kurulan güneş enerjilerinde dönemsel olarak fazla elektrik elde 
edildiği tüketimin az olduğu zamanlarda üretim fazlasının aynı paradan bölgesel dağıtım 
firmalarına verilmesi için Enerji Bakanlığı’nda girişimde bulunulmasına karar verildi. 

 Süt ürünlerinde KDV oranlarının düşürülmesi yönünde öneri getirildi. Süt alımlarında KDV 
olmadığı fakat çıkışta %8 KDV olduğu belirtilerek bu oranın düşürülmesi için girişimlerde 
bulunması yönünde öneri getirildi.   
 

3.Meslek Komiteleri  (Hazır Yemek ve Şekerleme Sanayi Grubu)  
 

 3.meslek grubu üyelerine yönelik bir çalışma yapılarak grup listesinin güncellenmesine 
listede şirket yetkilileri ve mail adreslerinin de olmasına karar verildi. 

 24 Temmuz tarihinde Bizimköy Engelliler Üretim Merkezi, Resspa ve Kartepe Yemek 
firmalarının ziyaret edilmesine karar verildi. 

 Kocaeli bölgesinde faaliyette bulunan büyük firmaların hangi yemek şirketleri ile çalıştığı, 
günde kaç kişilik yemek aldığı ve yemek ücretlerinin ne kadar olduğu konusunda bir 
araştırma yapılması talep edilmiştir. 

 Yemek firmaları için ortak satınalma konusunda bir çalışma yapılması talep edildi. (et, 
bakliyat, yağ vb.) 
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4. Meslek Komitesi  (İşlenmiş Tarım Ürünleri ve Unlu Mamüller Sanayi Grubu)  
 

 Eylül ayı içerisinde İşlenmiş Tarım Ürünleri ve Unlu Mamüller Meslek Grubu üyeleri ile 
kahvaltılı toplantı yapılmasına karar verildi. 
 

8. Meslek Komitesi  (Kömür ve Petrol Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 Akaryakıt istasyonlarında maliyetin altına satış yapılması konusu görüşülmüştür. 
 Baz yağ satışlarında uygulama farklılığı hakkında görüşülmüştür. 
 Madeni yağ üreticilerinin hem sanayi odalarında hem de ticaret odalarından kapasite 

raporu alabildiği belirtilmiş olup tüm raporların tek elde bulunması gerekliliği konusunda 
görüş bildirilmiştir. 

 LPG Tesisleri kapasite raporlarının Sanayi Sicile uygun hale getirilmesi konusu 
görüşülmüştür. 

 Görüşülen ilk üç madde ile ilgili detaylı çalışma yapılıp gerekli mercilere iletilmesi yönünde 
görüş birliğine varılmıştır. 
 

9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu / Temel Kimyasal Ürünler S.Grubu)  
 

 “Toprak Kirliliği Yönetmeliği” konusunda hizmet veren İza Çevre firmasının yetkilileri 
konuyla ilgili sunum yaparak, komite üyelerini bilgilendirdi.  

 Ekim ayı içerisinde ise Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’nın ilgili birimi davet edilerek “Toprak 
Kirliliği Yönetmeliği” konusunda bir bilgilendirme toplantısı yapılması kararı alındı. 

 Ekim ayı içerisinde tüm gruba yönelik kahvaltılı bir grup toplantısı yapılması kararı alındı. 
 Yerli Malı Tebliği konusu görüşüldü. Konunun tekrar gündeme getirilerek çalışılması ve 

Oda görüşü olarak ilgili Bakanlığa gönderilmesi kararı alındı. 
 Ağustos ayı Komite Toplantısında, 2019 yılında yapılacak “Proses Emniyeti Sempozyumu 

ve Sergisi” konusunda Kontrol Medya firmasının komiteye sunum yapması kararı alındı. 
 
11. Meslek Komitesi  (Tıbbi ve Zirai Kimyasal İlaçlar Sanayi Grubu)  
 

 Komitemiz tarafından 30.05 2018 tarihinde hazırladığımız ve Sağlık Bakanlığı, Tarım 
Bakanlığı, Ekonomi Bakanlığı, Sanayi Bakanlığı, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığına 
yazılması düşünülen yazımızın 5 Haziran tarihli Yönetim Kurulu toplantısında görüşülüp 
uygun bulunduğu tarafımıza iletilmiştir. Odamız Yönetim Kurulu’na teşekkür ederiz. 
İlgili Bakanlıklarda takibinin kolaylaşması için Komite üyelerimize yetkilendirme yazısı 
verilmesi hususunda Yönetim Kurulu’na talepte bulunulmasına karar verilmiştir. 

 11.grup üyelerinin biraraya gelmesi için 30 Temmuz-3 Ağustos haftasında GOSB’ta veya 
Komite üyelerimizin firmasında bir tanışma kokteyli hazırlanmasına, Komite sorumlusu 
Zehra Akyol’un gerekli koordinasyonu sağlamasına karar verildi.  
 

13. Meslek Komitesi  (Plastik İnşaat Malzemeleri ve Diğer Plastik Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 Odamızın her ay düzenli olarak yapılan Meclis toplantılarına konusunda seçkin 
konuşmacılar katılmaktadır. Meclis üyeleri dışında, Meslek Komite Başkanları da bu 
toplantılara davet edilmektedir. Ayrıca Meslek Komite asil ve yedek üyelerinin de bu 
toplantılara bilgi amaçlı davet edilmesinin yararlı olacağı düşünülmekte olup, konunun 
Yönetim Kuruluna arzına karar verilmiştir. 
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 Türk Plastik Sanayicileri Araştırma Geliştirme ve Eğitim Vakfına (PAGEV) ait Plastik sektörü 
hakkında duyuru, eğitim vb. konuların Plastik Sektöründe yer alan Odamız üyelerine 
duyurulmasına ve konunun Yönetim Kuruluna arzına karar verilmiştir. 

 Eylül ayında Türk Plastik Sanayicileri Araştırma Geliştirme ve Eğitim Vakfının (PAGEV) 
İstanbul’daki merkezinin Odamız 12. 13. 31. 34. Meslek Komite asil ve yedek üyeleri ile 
ziyaret edilmesi ve gerekli organizasyonun (ulaşım, duyuru vb.)  yapılması için konunun 
Yönetim Kuruluna arzına karar verilmiştir. 

 Birkaç büyük Bankanın Genel Müdürleri ile birlikte bir çalıştay düzenlenip, ekonomik 
gelişmeler hakkında bilgi alışverişinde bulunulması yönünde öneri getirildi. 

 TOKİ’nin Sanayi Bölgeleri inşa edip, bu sanayi bölgelerini sanayicilere satması konusu 
görüşüldü. 

 Oda Meclis Başkanımız Sn. Hasan Tahsin TUĞRUL, meslek komite toplantımıza katılarak 
Odamız ve Meslek Komiteler hakkında bilgi vermiş, yeni dönemde iyi dilek ve 
temennilerde bulunmuştur. 
 

21. Meslek Komitesi (Elektrikli Teçhizat Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 T.C. İstanbul 17.İş Mahkemesinden Odamıza gelen itirazın iptali davası ile ilgili “Satış ve 
Pazarlama Müdürü” olarak çalışan sektörde 25 yıllık kıdeme sahip İTÜ Elektrik 
Mühendisliği Fakültesi Mezunu bir kişinin alabileceği net ücret hesaplanarak ilgili 
mahkemeye gönderildi. 
 

22. Meslek Komitesi (İşlenmiş Metal Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 Türkiye’de yer alan yabancı firmaların ürünleri ülkemizde üretilmediği zaman Türkiye 
üzerinden yaptıkları yurtdışı satışlarında haksız rekabet oluşmaktadır. İlimizde yer alan 
Ruko firmasının ürünleri Almanya’da üretilmekte ve ürünler Ortadoğu ve Rusya pazarına 
ilimiz üzerinden gitmektedir. KDV ve Gümrük vergisi yükü nedeniyle yurtdışı siparişlerini 
alan firma ürünü Türkiye’ye getirmeden direk Almanya’dan Ortadoğu’ya ve Rusya’ya  

 göndermektedir. Çünkü ürün Türkiye’deki depoya indiği anda KDV ve gümrük vergisi peşin 
verilmektedir. Bu durum ülkenin aleyhine bir durumdur. Fakat geçtiğimiz günlerde lale 
üretimi yapan ve ürettiği laleleri Ortadoğu’ya satışını yapan çiçek sektörünün en 
büyüklerinden biri olan Hollanda firması yeni havaalanını özel izinle operasyon bölgesi 
olarak kullanabilmekte fakat diğer firmalara zorluk çıkarmaktadır. Bu firmaya tanınan özel 
izin genel bir düzenleme ile tüm firmalara yapılması talep edildi. 

 Mapsis Metal ürettiği ürünlere Sivil Havacılık lisans anlaşmaları sebebiyle (Boeing ve 
Airbus) kendi markası ile ürün verememektedir. Yurtdışında lisans sahibi firmalar ürünlere 
kendi markaları bastıkları zaman Boeing ve Airbus’a mal verilebiliyor. Lisans sahibi firmalar 
dışarıdan tedarik ettiği ürünleri üreten firmaları kendi ülkelerinde üretim yapmaya davet 
etmekte ve bu konuda ciddi teşvikler vermektedir. Havacılık sektöründe ihracat 
yapılamaması sebebiyle firmalar ya yurt dışında üretim yapıyor ya da yurt dışı firmaların 
lisans hakkını kullanıyor. Bu durum sektörde yer alan üyelerimizi zor durumda 
bırakmaktadır. 

 Mamulü Türkiye pazarı için ithal ettiğin zaman vergisi nakit ödeniyor. Avrupa’da bu 
uygulama ürünü sattığın zaman vergisinin ödenmesi şeklinde ihracata yönelik ürünlerde 
vergi avantajı olmalı ve bu konuda bir düzenleme yapılmalı. 

 Şirketlerin NACE kodlarını yanlış alması sebebiyle farklı üretim kollarında firmalar aynı 
grup altında yer alıyor. Bununla ilgili bir çalışma yapılabilir. 
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 Yeterli bilgi sahibi olunmaması veya bu konuda uzman çalışan bulunamaması sebebiyle 
birçok firmada “Satın Alma Yönetimi” yapılamamaktadır. Teklif Verme- Fiyat Alma 
konusunda oda bünyesinde eğitim düzenlenmesi yönünde öneri getirildi. 

 Odamızda yer alan 2 metal grubu ile (22-35) ve 2 makine grubunun (23-30) ortak çalışma 
yapması ve çalışma sonucunda Makina–Metal Sektör Raporu hazırlanması yönünde öneri 
getirildi. 

 22. Meslek grubuna yönelik İzmit ve Gebze bölgesinde 2 adet kahvaltılı meslek grup 
toplantısı yapılmasına karar verildi. 
 

24. ve 36. Meslek Komiteleri ( Motorlu Kara Taşıt Araçları ve Yan Sanayi Ürünleri / Motorlu 
Taşıt ve Diğer Aksesuar Ürünleri Sanayi Grupları)  

 
 Tubitak gezisinde, geliştirilen batarya teknolojisi hakkında bilgi alışverişinde bulunuldu. 
 Hibrid araç teknolojilere firmalarımızı nasıl hazırlayacağız. Gelişime seyirci kalmamak için 

AR-GE merkezlerini nasıl kullanabiliriz konusunda görüş alışverişinde bulunuldu. 
 Yerli Otomobil tarifi konusunda artık net bir profile ihtiyaç olduğu vurgulandı. 
 Taysad ve OSD’nin aynı amaçlara ulaşmak için güçbirliği yapılması gerektiği görüşüldü. 
 Geleceğin gömülü yazılımlarda olduğu vurgulandı, yerli aracın entegrasyonunu sağlayıcı 

yazılım üretmenin önemli olduğu dile getirildi. 
 Tedarik sanayinin gelecek 5-10 yıl içerisinde hangi ürün gruplarına yönlendirilmesi 

gerektiği görüşüldü. 
 OSD ve TAYSAD’ın ihtiyaç duyulan ürün gruplarının belirlenmesine ilişkin sürdürülen 

çalışmada KSO 24. ve 36 Meslek Komitelerinin görüşlerine de sunulması gerektiği ifade 
edildi. 

 Endüstri 4.0; TUSİAD ve Boğaziçi Üniversitesi işbirliği ile sürdürülen çalışmalardan takdir ile 
söz edildi. 

 

27. Meslek Komitesi  (Makina Kurulum, Hurda Atık Bertarafı Ve Enerji Sanayi Grubu)  
 

 23-24 Ekim 2018 tarihlerinde Bosna Hersek’te gerçekleştirilecek olan “Renexpo Fuarı”nın 
tüm gruba duyurulması kararı alındı. 

 Eylül ayı içerisinde tüm gruba yönelik kahvaltılı bir grup toplantısı yapılması kararı alındı. 
Söz konusu tanışma toplantısından sonrasında firma ziyaretlerinin organize edilmesi kararı 
verildi. 
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Kocaeli Kadın Girişimciler Kurulu 

 
 
 
16.07.2018  
TOBB Başkanı Ve Ticaret Bakanı 
Ziyareti 
 
 
 
 
 
 
 
18.07.2018 
Kocaeli İl İstihdam Ve Mesleki 
Eğitim Toplantisi 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
26.07.2018  
GTO Başkanı Nail Çiler Ziyareti 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
26.07.2018 
 KTO Başkanı Recep Öztürk 
Ziyareti 
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Kocaeli Genç Girişimciler Kurulu 

 
 
 
 
 

06.07.2018  
KSO Başkani Ayhan Zeytinoğlu 
Ziyareti 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
17.07.2018 
 GTO Başkani Nail Çiler Ziyareti 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
17.07.2018 
 KTO Başkani Recep Öztürk Ziyareti 
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İhtisas Komisyonları :  
 
8.Dönem İhtisas Komisyonları Mayıs ve Temmuz ayı meclis toplantılarımızda görüşülerek, 
Komisyonlar ve üyeleri oluşturuldu.  
 
Ulaşım, Limanlar ve Lojistik Komisyonu; Mehmet Emin Bitlis (Başkan), Ş.Kemal Saraç, Haluk 
Kayabaşı, İ.Hakkı Yıldız, Turgay Ener.  
 
KOBİ-Finansman Komisyonu;  H.Sacit Ertuğ (Başkan), Mehmet Ali Kartal, A.Kadir Decdeli, Filiz 
Akkaş, Metin Aktürk, Orhan Sarısüleyman. 
 
Çevre Komisyonu;  Muhammet Saraç (Başkan), İbrahim Yelmenoğlu, Bora Ergene, Haluk İber, 
Hasan Şerefhan, Mesut Baki Efe, Sedat Açıldı, Uğur Meral. 
 
Enerji Komisyonu; Ünal Soysal (Başkan), Ahmet Başaran, Adnan Naci Faydasıçok, A.Tunç Atıl, 
Ayhan Ergenç, Cahit Aşkın, Haluk İber, Tekin Urhan. 
 
Dış İlişkiler Komisyonu;  Tekin Urhan (Başkan), Atalay Kaya, Abdullah Çeker, Ahmet Bayraktar, 
Albert Saydam, Birol Bozkurt, Hayrettin Çaycı, Mehmet Özdeşlik, Oktay Kabasakal. 
 
İş Hukuku ve Çalışma Barışı Komisyonu; Kubilay Kırman (Başkan),Haydar Yenigün, Mustafa 
Böyet, Av.Oktay Köse, Hayrettin Çaycı, Mustafa Türker, Osman Aksoy, Ş.Kemal Saraç. 
 
Organize Sanayi Bölgeleri Komisyonu; Vahit Yıldırım (Başkan),Murat Ayhan,Adem 
Ceylan,Bahattin Ertuğ,Mehmet Başol,Mustafa R.Türker,Osman Erkan,Sedat Silahtaroğlu, Adnan 
Naci Faydasıçok. 
 
Mesleki Eğitim Komisyonu; Turgay Ener (Başkan),Cahit Aşkın,İrfan Kanık,Hayrettin Çaycı,Yunus 
Çiftçi,Sedat Silahtaroğlu,Bahar Baykal. 

 
Sanayi ve Dijital Dönüşüm Komisyonu; A.Tunç Atıl (Başkan),Çınar Ulusoy,A.Kadir Decdeli,Hasan 
Şerefhan,Mehmet Özdeşlik,Sacit Ertuğ,Sedat Babalık, Mehmet Yılmaz. 

 
 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Haftalık Oda Gazetası  
 
Odamız programlarının  haftalık olarak yer aldığı “Oda Gazetası” Temmuz ayında dört kez 
hazırlanarak,  Yönetim Kurulu üyeleri, tüm personel ve ilgili kişilerle paylaşılmıştır.  
 
KSO Odavizyon Dergisi  
 
Her ay çıkartılan KSO Odavizyon dergimizin 142. sayısında gündemdeki konulara yer verilerek 
Temmuz-Ağustos   ayı faaliyetlerimizden 27 adet görsel, 9 adet yazılı bilgi gönderilmiş olup, 1 
üyemizin röportajı yayınlanmıştır. Derginin 4.100 adet dağıtımı Türkiye genelinde 
gerçekleştirilmiştir.  
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Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” kitapçığı hazırlanarak Meclis 
Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında 
yayınlanmıştır. 
 
Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla Temmuz  ayında 7  adet basın 
bülteni yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

KSO Başkanı Zeytinoğlu; Haziran ayı dış ticaret rakamlarını değerlendirdi 03.07.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu; Maalesef enflasyonda yaz düşüşü olmayacak 03.07.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu; Fortune 500 Türkiye listesinde ilk 100 içerisinde 19 
başarılı Kocaeli firması var. 

09.07.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu; Yeni hükümet sistemi ile bir an önce yabancı sermaye 
çekme hamleleri yapmamız gerekiyor 

10.07.2018 

KSO Başkanı Zeyitnoğlu Merkez Bankası tarafından açıkhanan mayıs ayı cari açığı 
değerlendirdi. 

11.07.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu;İşsizlikte tek haneye inerek 15 Temmuz’un işsizlik 
üzerindeki etkilerini siliyoruz 

16.07.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu; Temmuz ayı kapasite kullanım oranlarını değerlendirdi 25.07.2018 

 
 
Temmuz Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri 
 
KSO Facebook : 11  / KSO Twitter :  12 
 
Sosyal Medya Görünürlülük 

 
Odamız Temmuz ayında 56  kez sosyal medya haberlerinde, 210  defa internet haberlerinde yer 
almıştır. 
 
Web Sayfası   
 
Temmuz ayında web sayfamız 4.711  kez ziyaret edilmiştir. (Toplam ziyaret sayısı 819.094) 
Temmuz ayında web sayfasında 38  duyuru, 11 haber girişi yapılmıştır.  
 
Basında KSO : 
 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
Odamız temmuz ayında 26  kez ulusal, 136 kez  yerel  olmak üzere  toplam 162 kez yazılı basında 
yer almıştır.   
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 

 
 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu 
 

TARİH BASIN KURULUŞU KONU 

6.07.2018 Akşam Gri ve Yeşil Pasaportlıya 'AB izni' 2021'de 

4.07.2018 Anayurt Limancılık Sektöründe İstihdam için İmzalar Atıldı 

2.07.2018 Dünya Lise Öğrencilerine Vinç Operatörlüğü Eğitimi 

4.07.2018 Dünya İş Dünyasının Umudu Yeni Kurulacak Hükümette 

19.07.2018 Dünya KSO Başkanı Ayhan Zeyitnoğlu: Teşvikler İşsizliği Önlemek İçin Kalıcı Çözüm Değil 

20.07.2018 Dünya AB Süreci Öncelikli Hedef Olmalı 

13.07.2018 Dünya Ek Ekonomi ve Demokraide Güçlü Türkiye'yi İnşa Etmeliyiz 

20.07.2018 Dünya Ek 
KSO Başkanı Ayhan Zeyitnoğlu: Katma Değeri Yüksek Ürünlerle İhracata İvme 
Kazandıracağız 

20.07.2048 Günboyu AB ile İlişkilerde İvme Yaşanacak 

6.07.2018 Hürriyet Vizesiz Seyahatte İnternetten Kayıt 2021'de Başlayacak 

1.07.2018 
Hürriyet Doğu 
Marmara İs Garantili Eğitim 

2.07.2018 Hürses İlk İcraat AB İçin Adım Atmak Olmalı 

16.07.2018 Hürses AB'ye Seyahatte Yeni Sistem 2021'de Yürürlüğe Girecek 

23.07.2018 Hürses AB ile İlişkilerde İvme Yaşanacak 

29.07.2018 Hürses AB ile Normalleşme Sürecinde Gümrük Birliği Öncelik Taşıyor 

5.07.2018 KobiEfor 
Zeytinoğlu; AB Çıpasının Geçerlilik Kazanması ve Reformlara Geri Dönülmesi 
Elzemdir 

17.07.2018 Önce Kalite KSO 24. Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri Sahiplerini Buldu 

6.07.2018 Önce Vatan AB'ye Seyahatte Yeni Sistem 2021'de Yürürlüğe Girecek 

1.07.2018 Para Ayhan Zeytinoğlu: Yeni hükümet AB Sürecini Canlandırmalı 

15.07.2018 Para En Büyük Eksiğimiz Yatırım 

15.07.2018 Sabah Ek Projeler Ekonomiye Güven Aşıladı 

12.07.2018 Uta Lojistik Limancılıkta İstihdam İçin İmzalar Atıldı 

6.07.2018 Yeni Asır Avrupa'ya Seyahatte Kayıt Sistemi Geliyor 

6.07.2018 Yeni Birlik Yeni Sistem 2021'de Yürürlüğe Girecek 

6.07.2018 Yeni Şafak AB'ye Seyahatte Yeni Uygulama 

20.07.2018 Yeni Şafak OHAL Kalktı İlk Hedef AB Olmalı 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Görsel Basın 
 
Temmuz  ayında Odamız 4 kez yerel, 4 kez ulusal TV kanallarında yer almıştır. 
 

 
 

İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 
Gelen/Giden Evrak ile Gönderilen Posta/Kargo Sayısal Görünümü  
 
01-31 Temmuz 2018 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze Temsilciliklerimizin 
gelen ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 260 98 53 151 562 

Giden Evrak 505 93 56 227 881 

 
 
Gelen/Giden Evrak ile Gönderilen Posta/Kargo Sayısal Görünümü  
 

  
 

 Temmuz ayında 2.024 adet evrak faks ve  61.881 adet e-mail üye ve kurumlara 
gönderilmiştir. 
 

 Odanın santral  ve faks hizmeti ile tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen ve 
giden e-mailler  kontrol edilerek, gereği yapılmıştır. 4376 adet (Odavizyon dergisi dahil) 
dokümanın kargo, işlemleri gerçekleştirilmiştir. 
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İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 

 Arşiv hizmetleri kapsamında talep edilen evraklar ile arşive kaldırılacak evrakların gereği 
yapılmıştır.  Odamıza gelen yayınlar tasniflenerek bağışlanmıştır. 
 

Odamızın Salon Tahsisleri  
 
Temmuz ayında Odamız toplantı salonları 13  kez ücretsiz tahsis edilmiştir. 
 

BİLGİ İŞLEM ÇALIŞMALARI 
 

 Meclis toplantısına teknik destek verildi. 
 

 Gebze Teknik Üniversitesine 3 adet dizüstü bilgisayar ve Görsem Görme Engelliler 
Derneğine 1 adet lazer yazıcı hibe edildi. 

 

 İhracatta devlet teşvikleri seminerine, Hukuki Uyuşmazlıkların Çözümünde Arabuluculuk 
Yöntemi toplantısına teknik destek verildi. 

 

 Muadil tonerden yıl içinde 10.959 TL tasarruf edilerek Oda bütçesine katkıda bulunuldu. 
 

 Ay içinde 3.831 adet faks çekilmiştir. 
 

 İnşaat alanına 4 adet güvenlik kamerası kurulumu yapıldı. 
 

 Meslek Komiteleri Karar Takip yazılımı kodları düzenlenerek yeni dönem çalışmaları 
yapıldı. Kullanıcılar oluşturularak hesap sahiplerine e-posta gönderildi. 

 

 Altyapı güncellemeleri ile ilgili planlama ve çalışmalar yapıldı. Teklifler alındı. 
 
 

ÜYE HİZMETLERİ 
 
Üye Kaydı İşlemleri  
 
Temmuz ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 
2.762’dir.  
 
Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze 
Toplam 

 

 Anonim Şirket - 1 1 5 7 

 Limited Şirket 4 1 1 2 8 

Şahıs Şirketi - - - 1 1 

TOPLAM 4 2 2 8 16 

 



2018 YılıTemmuz Ayı Birim Faaliyetleri 19 

2017 Temmuz 2018 Haziran 2018 Temmuz

Gebze Temsilciliği 27 15 17

Dilovası Temsilciliği 18 20 12

Çayırova Temsilciliği 25 22 17

Merkez 27 18 31
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KAPASİTE RAPORLARI (Adet)

ÜYE HİZMETLERİ 
 
Temmuz ayında 1 üyemiz  ilgili yönetmelik gereği Oda aidatlarının tamamını  ödediğinden, ilgili 
meslek gruplarına intikalleri yapılmıştır. 
 
Kayıt Silme  
 
Temmuz ayında, 1 adet anonim şirketin, 1 adet limited şirketin kaydı silinmişir.  Üye kayıt, 
istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü; 
 

İstihbaratı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif Üye 
Sayısı 

 
- 16 2 395 2367 

 
 

 
 
 
 

BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 

 

 
Tanzim Edilen Kapasite 
Raporları 
 
Temmuz ayında Belge Servisi, 
Merkez tarafından 31 adet, 
Çayırova Temsilciliği tarafından 17 
adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 12 adet, Gebze 
Temsilcilği tarafından 17 adet 
olmak üzere;  toplam 77 adet 
Kapasite Raporu tanzim edilmiştir.  
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Adet 15 22 16
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2017
Temmuz

2018 Haziran
2018

Temmuz

Gebze Temsilciliği 374 209 159

Dilovası Temsilciliği 484 256 107

Çayırova Temsilciliği 755 591 412

Merkez 381 115 86
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KAPASİTE SURET TASDİĞİ (Adet)

2017
Temmuz

2018 Haziran
2018

Temmuz

Gebze Temsilciliği 73 101 105

Dilovası Temsilciliği 33 20 23

Çayırova Temsilciliği 25 28 60

Merkez 66 49 53
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 

 
 

Kapasite Raporları Suret 
Tasdik İşlemleri  
 
Temmuz ayında Belge Servisi, 
Merkez tarafından 86 sayfa, 
Çayırova  temsilciliği tarafından 
412 sayfa, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 107 sayfa ve Gebze 
Temsilciliği tarafından 159 sayfa 
olmak üzere;  toplam 764 sayfa 
Kapasite Raporu Suret Tasdik 
İşlemleri yapılmıştır. 

 
 

Çeşitli Konularda Tanzim 
Edilen Ekspertiz Raporları  
 
Temmuz ayında Belge Servisi, 
Merkez tarafından 53 adet, 
Çayırova Temsilciliği tarafından 60 
adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 23 adet ve Gebze 
Temsilciliği tarafından 105 adet 
olmak üzere;  firmaların talepleri 
üzerine çeşitli konularda toplam 
241 adet belge/ekspertiz raporu 
tanzim edilerek ilgililere 
verilmiştir.  
 

 

Onaylanan Dolaşım Belgeleri  
 
Temmuz ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 843 adet, Çayırova temsilciliği tarafından 13 
adet, Dilovası Temsilciliği tarafından 1245 adet ve Gebze Temsilciliği tarafından 1200 adet olmak 
üzere; toplam 3301 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A onaylanmışolup, aylık onay miktarları 
aşağıda sunulmuştur.  
 

Belge Çeşitleri 
Dilovası 

Temsilciliği 
Çayırova 

Temsilciliği 
Gebze 

Temsilciliği 
Merkez 

ATR Dolaşım Belgesi 1187 1 1021 2 
Eur1 Dol. Sertifikası 
Eur-Med Dolaşım Sertifikası 

19 
1 

1 108 
4 

257 

Form ABC (Menşe Şah.) 29 11 67 529 
Form A(Özel Menşe Şah.) 9   55 

TOPLAM 1245 13 1200 843 
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

 
 
 
*Uluslarararası dış ticarette kullanılan Belgelerin boş form satışlarına temmuz ayında da devam 
edilmiştir.  

2017 Temmuz 2018 Haziran 2018 Temmuz

Gebze Temsilciliği 75 2712 1200

Dilovası Temsilciliği 971 379 1245

Çayırova Temsilciliği 25 42 13

Merkez 1067 762 843
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